
  JAARVERSLAG SPONSORCOMMISSIE V.V. IJVC 2022-2023 

 

Datum: 7 november 2023 

 

Het jaaroverzicht 2022-2023 geeft inzicht wat er afgelopen jaar is gebeurden wat er in het vat zit 

voor de komende tijd.  

Dit jaar bestaat de sponsorcommissie weer uit drie personen. Arendje Bergstra heeft besloten de 

sponsorcommissie te verlaten omdat ze dit niet meer kan combineren met privé en andere bezig-

heden binnen de vereniging. We zouden er dus nog wel weer een nieuw lid bij kunnen hebben.  

 

In de aanloop naar het huidige seizoen hebben we de bordsponsoren weten uit te breiden met 

Boso bv, Zijlstra Architecten, Zorgboerderij Zo Gek nog niet en Damstra Stuc. Makelaar 

Kuperus Heeringa heeft besloten verder te willen gaan als bordsponsor. Zij waren drie jaar lang 

sub sponsor. Het is dan ook het doel om hier nieuwe aanwas voor te vinden.  

We hebben in samenspraak met het bestuur besloten de sponsorbedragen te verhogen, namelijk 

de bordsponsoren van € 100,- naar € 125,- en de subsponsoren van € 250,- naar € 350,- 

We hebben de bedragen jarenlang niet verhoogd, maar de alsmaar stijgende kosten zijn de reden 

dat dit niet meer kon.  

 

Soprema NL gaat al weer het laatste seizoen in voordat het contract afloopt. Franke Doting en Pie-

ter Nijdam hebben daarom onlangs gesprekken gehad met de directie van Soprema NL om te infor-

meren of Soprema NL voor een derde keer zou willen verlengen met 3 jaar. Soprema NL heeft 

mondeling toegezegd dat ze na dit seizoen nog drie jaar hoofdsponsor willen blijven. Helemaal 

mooi daarbij is, dat het sponsorbedrag ook nog eens aanzienlijk hoger gaat worden. Daarnaast 

heeft Soprema nog toegezegd dat het eerste elftal van IJVC dit seizoen nieuwe shirts en tassen 

krijgt.   

Op ons verlanglijstje staat ook nog steeds de ‘’mobiele tribune’’ waar Bart Zijsling op de achter-

grond mee bezig is. Hopelijk kunnen we daar snel meer over zeggen.  

Wij staan nog altijd open voor waardevolle inbreng van onze trouwe leden, sponsors en bezoekers. 

Weet je iemand die iets wil of kan betekenen voor de club, laat het ons weten! 

 

Tot slot willen we Arendje Bergstra nog hartelijk bedanken voor haar inzet om nieuwe ‘’vrienden 

van IJVC’’ te werven bij de eerste competitiewedstrijd IJVC – DWP. Dit is meer dan gelukt!!! Inmid-

dels staan ze al op de website en op het welkomstbord bij de ingang sportpark.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Riekus, Bart en Pieter 

 

  

 


